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Pan Piotr Bąk

Radny Miasta Pruszkowa

Pan Edgar €zop

Radny Miasta Pruszkowa

Odpowiedź na interpelację nr 16/2019/KO

W związku z interpelacj ą nr t6l2ol9/Ko, doręczoną t7 lipca 2019 r., przedstawiam następującą

odpowiedź:
!. Na wstępie należy zaznaczyć, że w dniu 16 lipca żOt9 r. w związku z ustnym wnioskiem panów

Radnych piotra Bąka i Edgara czopa na podstawie art.24 ust. 2 ustawy o samorządzie gminnym zostały

udostępnione do wglądu akta postępowania administracyjnego prowadzonego przez prezydenta

Miasta Pruszkowa.
panom Radnym nie wydano natomiast kopiidokumentów z akt sprawy administracyjnej,

Udostępnienie takich kopii wymaga uprzedniej analizy dokumentów pod kątem ochrony dóbr

osobistych, w tym możliwości przetwarzania danych osobowych i ochrony praw autorskich oraz

przepisów o tajemnicy prawnie chronionej. Gdyby wniosek panów Radnych zostal zlożony z

wyprzedzeniem, można byłoby wcześniej dokonać takiej oceny,

Należy mieć na uwadze, że osoby będące stronami, albo w inny sposób uczestniczące w

postępowaniu administracyjnym, a w przypadku spraw prowadzonych przez Prezydenta Miasta

pruszkowa, to najczęściej mieszkańcy pruszkowa, powinni mieć zapewnione poszanowanie prawa

do prywatności, praw autorskich, tajemnicy przedsiębiorstwa, w toku tego postępowania, Decyzie

w sprawie kopiowania dokumentów znajdujących się w aktach sprawy administracYjnej mogą bYĆ

zatem podejmowane po dokonaniu analizy treści tych dokumentów, w szczególnoŚci Po konsultacji

z tnspektorem ochrony Danych osobowych. Dodatkowo udostępnienie kopii dokumentów może

nastąpić po złożeniu przez osobę otrzymującą te kopie stosownego oświadczenia,

2. zgodnie zart.24 ust.2 ustawy o samorządzie gminnym uprawnienia do uzyskiwania informacji i

materiałów oraz wglądu w działalność urzędu gminy są związane z wykonywaniem mandatu radnego,

a zatem udostępnienie żądanych informacji powinno nastąpić po wykazaniu związku tego żądania z

zakresem zadań i kompetencji rady gminy

w tej sytuacjiwniosek radnego powinien zawierać uzasadnienie.

ponadto zgodnie z przywołanym przepisem prawo radnego do informacji nie może naruszać dóbr

osobistych (np. prawo do prywatności, dane osobowe, prawa autorskie) i tajemnic prawnie

chronionych (np. tajemnica przedsiębiorstwa),

Jednocześnie należy podkreślić, że kierownikiem Urzędu Miasta jest PrezYdent, a zatem do niego

należy kierować wnioski o dostęp do dokumentów, a nie do poszczególnych urzędników,
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3. Dokumenty znajdujące się w aktach sprawy z wniosku FlB J. Murawski sp. j. o wydanie decyzji o

warunkach zabudowy dla działki przy ul, Pawiej i Lipowej w Pruszkowie nie dotyczą projektowania

instalacji służących obronności Państwa.

Dokumenty te dotyczą postępowania w sprawie wydania decyzji o warunkach zabudowy na podstawie

art. 61 ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym.

Jest to indywidualna sprawa administracyjna prowadzona przez Prezydenta Miasta Pruszkowa na

podstawie przepisów ww, ustawy oraz Kodeksu postępowania administracyjnego. Decyzje Prezydenta

wydane w takiej sprawie są przedmiotem kontroli w administracyjnym toku instancji. Strona

niezadowolona z decyzji może odwołać się do Samorządowego Kolegium Odwoławczego, a następnie

ew. wnieść skargę do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego i Naczelnego Sądu Administracyjnego.

W tym miejscu warto podkreślić, że decyzja o warunkach zabudowy nie ma charakteru uznaniowego.

Gdy planowana inwestycja czyni zadość wszystkim przesłónkom okreśIonym w art. 51 ust. 1 pkt 1-5

ww. ustawy i brak jest innych przepisów prawnych sprzeciwiających się danej inwestycji, organ jest

obowiązany do ustalenia warunków zabudowy w drodze decyzji,

4. Dokument w postaci wizualizacji projektu budynku wielorodzinnego jest częŚcią złożonego wniosku

inwestora i stanowi dokument prywatny włączony do akt postępowania administracyjnego.

Jednocześnie dokument ten jest objęty ochroną w zakresie praw autorskich. Kopiowanie projektu i

udostępnianie poza tokiem postępowania administracyjnego może rodziĆ odpowiedzialnoŚĆ za

naruszenie praw autorskich.

5. Zważywszy wyjaśnienia i stanowisko zawarte w pkt 1-3 powyżej nie dostrzegam raŻącego naruszenia

prawa przez pracowników Urzędu Miasta w sprawie wydania kopii dokumentów z akt sPrawY

administracyjnej.
Należy też zauważyć, że żądanie wydania kopii dokumentacji z akt sprawy administracyjnej w chwili

ustnego złożenia wniosku, może prowadzić do utrudnień w organizacji pracy Urzędu Miasta. Dobrą

praktyką w przypadku wniosku o wydanie dokumentów jest zwrócenie się do Prezydenta Miasta

pruszkowa w formie pisemnej i umożliwienie udzielenia odpowiedzi w odpowiednim terminie, bez

zbędnej zwłoki. Naturalnie w sytuacjach nadzwyczajnych, uzasadnionych okolicznoŚciami moŻliwe jeSt

procedowanie wniosku bezpośrednio po jego złożeniu. Należy jednak mieć na uwadze ograniczenia

kadrowe Urzędu Miasta Pruszków.

Odpowiadając na sugestie Panów Radnych

dokumentów.

wprowadzę w Urzędzie Miasta procedurę udostępniania

Do wiadomości:
1.

2.

Pan Krzysztof Biskupski
Przewodniczący Rady Miasta Pruszkowa.

Wydział Organizacyjno-Administracyjny w/m.
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